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Írásbeli kérdés ,

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7: cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Nemzetgazdasági Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„Mi lesz a soproni kaszinó sorsa? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

December 31-ével a soproni kaszinó koncessziós joga lejárt és egyel őre további sorsa
bizonytalan, annak ellenére, hogy a játékterem komoly hasznot hozott a Szerencsejáték Zrt . -
nek. A kaszinók körül a Kormánynak eddig is több gyanús ügye volt, ezért >nem lep ődnénk
meg, ha Sopronban is megjelenne Andrew G. Vajna vagy Szima Gábor, akik jelenleg
kizárólagos üzemeltető i a magyarországi kaszinóknak és játéktermeknek. De persze azon sem
lepődnénk meg, ha más kormányközeli milliárdos jelenne meg, mondjuk Garancsi István
vagy .Mészáros Lőrinc. A kaszinó az általa teremtett munkahelyeken keresztül sok család
száméra jelentett megélhetést .

Mindezek alapján érthető , hogy miért is foglalkoztatja ez a kérdés a soproni és környékbel i
lakosokat. Jogosan merül fel tehát az emberben a kérdés, hogy mi lesz a soproni kaszin ó
sorsa? Meg is próbáltam utána érdeklődni a Nemzetgazdasági Minisztériumnál, mint a z
engedélyekért illetékes szervnél, hogy miként áll a kaszinó ügye . A következő számokat
hívattatták fel velem a kormányzati központi ügyfélszolgálaton keresztül : +36 1 795 1400
nem tudtak tájékoztatást adni, +36 1 441 1138 nem tudtak tájékoztatást adni, +36 1 44 1
1000 nem tudtak tájékoztatást adni, +36 1 441 1650 nem tudtak tájékoztatást adni, +3 6 . 1 795
5010 nem vették fel az elmúlt 3 napban egyszer sem a telefont . Ezek után gondoltam, hogy



felvetem Önnél a problémát, hátha sikerül végre valahonnan érdemi választ kapnia a
leghűségesebb városnak, hogy mi lesz a soproni kaszinó sorsa? Döntöttek-e már a
koncessziós jogról? Amennyiben igen, ki kapta meg? Amennyiben nem, mikor les z
döntés? Milyen elvek mentén születik meg a döntés? Az adófizet ők mennyit buknak az
átalakításon?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2016 . január 8 .

Tisztelettel :

agyar Zoltán
Jobbik
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